
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 2012لسنة  351 رقم كينونة المعهد كهيئة عامة خدمية بقرارالقرار الجمهوري ب

NQI As A General Service Entity -Presidential decree no.351 /2012 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

ومراجعة في اختصاص المعهد بتقديم التدريب والتأهيل والاستشارات  2017/شهر مارس وزراءالكتاب الدوري الصادر من مجلس ال

 الانتاجية والخدمية  من المختلفة للجهات وذلك  في مجالات نظم الجودةالمقررات التدريبية 

General book issued from presidency of ministers council march 2017 –mention that NQI responsible for doing the 

training, qualification and consultation beside review the syllabus for the training in quality systems field for all 

entities in production & services fields 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 في مجالات نظم الجودة المقدمة لخدمات التأهيل والتدريبلجهات لالمعهد بشأن اعتماد  347/2010 رقم قرار وزير التجارة والصناعة

 .تقديم الخدمات المذكورةفي للعمل شهادة صلاحية ومنحهم 

Minister of Trade and Industry Decree no. 347/2010 – NQI has a right for accreditation and issue a 

validity certificate for the companies work in training, qualification and consultation in quality systems 

field. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

التزام الجهات الصناعية بتطبيق نظام للجودة وللمعهد مراجعة وثائق النظام بالجهات بشأن  835/2009 رقم قرار وزير التجارة والصناعة

 تثبت ذلك.شهادة ومنحهم  ن صلاحيتهوالتأكد م

Minister of Trade and Industry Decree no. 835/2009 – the industrial entities must deploy internal quality 

system, NQI Has the Right to Check and ensure the Validation of it and to Issue a Validity Certificate.   

 



 


